

由六月一日起，逢星期一至五(公眾假期除外)，德福廣場往 KITEC/E-MAX 穿梭巴士在上午九時前，只限 KITEC/E-MAX 租戶憑認可租戶職員證/租戶已登記之八達通卡/有效之乘車證乘車。

但為照顧在本中心消費的顧客，本中心有以下安排：

1. 由五月二十九日起，憑即日滿港幣五十元的電子消費收據(最多可夾兩張不同商戶單據)，於早上十時至晚上十時在地面服務台換領穿梭巴士早晨乘車券一張(每次只可換領早晨乘車券一張)。
2. 不接受商戶重印單據。
3. 已換領穿梭巴士乘車券之電子消費收據只可享用 Fun Card 登記積分，不可再享有本中心其他優惠。
4. 乘車券只適用於星期一至五(公眾假期除外)，上午九時前乘搭穿梭巴士。
5. 乘車券只作單人單程使用，顧客需憑券上車，本中心職員並會收取乘車券。
6. 乘車券影印本為無效。
7. 本中心保留權利檢討及修訂上述之安排。

Effective from 1 June 2020, from Monday to Friday (Except Public Holiday), shuttle bus service from Telford Plaza to KITEC/E-Max before 09:00am, only allow KITEC /E-Max tenants who present the approved staff ID card or valid registered Octopus card and boarding permit for boarding.

For considering other customers having spending in E-Max, there is following arrangement for them.

1. From 29 May 2020, any spending amount at HK\$50 (Maximum 2 different shops electronic payment receipts), customer could approach to G/F Information Counter from 10:00am to 10:00pm to redeem ONE shuttle bus ticket. (Only ONE ticket can be provided in each redemption)
2. Reprinted receipts are unacceptable.
3. Redemption of shuttle bus ticket cannot be used in conjunction with other shopping mall privilege (only accepted for adding bonus points of fun card) .
4. Shuttle bus ticket only for taking bus before 09:00am at Telford Plaza from Monday to Friday (Except Public Holiday).
5. One shuttle bus ticket for one person for a single journey. Customer has to present the ticket while boarding and ticket will be collected.
6. Photocopy of shuttle bus ticket is invalid.
7. KITEC/E-Max reserves the rights to review or amend the above arrangement.